



**Introduction**

Fabulous and gorgeous, here comes the newly designed pod system device- Novo! It has cobra covered at front and back, plated material at the side, both of which make the whole kit more exquisite. It has built-in 450mAh battery, powerful enough to give you excellent vapor. Its mouthpiece is ergonomically designed, which can fit your mouth perfectly. And there are two pods included in this kit, both of which have 2ml capacity, you can drip your favorite e-liquid into them. Mini size, easier operation, Novo will be your intimate vapermate. Innovation keeps changing the vaping experience!

**The Kit Includes**

- 1) 1 X Novo Device
- 2) 2 X Pod (No e-liquid)(2ml)
- 1 X USB Cable
- 1 X User Manual

**Specifications**

Product Category	Electronic Cigarette
Size	88.3X24.3X14.3mm
Weight	40g
E-liquid capacity	2ml
Battery Capacity	450mAh
Standby Current	<200uA
Input voltage	5V
Output wattage	10W-16W

**Verification**

Note: Please carefully keep the AB verification codes on the package. AB verification codes are required and will be used in product verification and after-sales service.

1. Please download and install VapingTour APP.
2. Please refer to <https://www.smoktech.com/new-anti-counterfeiting-system>, and then follow the steps described in THE NEW ANTI-COUNTERFEITING SYSTEM to verify your product.
3. Only the verified product can get warranty service.
4. If you have any questions, please contact SMOK via e-mail, phone or our website to get more help.

**Warranty**

Novo Warranty Period: 6 Months from the Purchase Date. Within the 6 Months, some items may not be eligible for service due to misuse, damage, or other failures caused other than by manufacturer defects or premature failure. Please contact SMOK Authorized Vendor for more information and terms of service.

The Warranty Card is an important proof for customers to get warranty service, please keep it. And read the card carefully and fill it out correctly. Warranty requests must be accompanied by this card.

For more warranty policies and processes, please visit our official website: <http://www.smoktech.com/support/>.

**SMOK Hearty Service**

If you need after-sales service, please send e-mails to [support@smoktech.com](mailto:support@smoktech.com).

**Components**

**User Guide**

1. When vaping, the LED light will turn white; without pod, the white LED light will flash 4 times.
2. Charge the device by connecting it to a computer or a UL-listed USB wall charger; charge the device indoors only. When it is charging, the charging indicator will turn red, and when it is fully charged the indicator will be off.

Note: After vaping for some time, if there is any water vapor gathering on the contact point between the pod and the mod, please clean the water vapor before you reuse it. Too much accumulated water vapor would block the junction and affect the functionality.

**Caution**

- Please use the pod provided in this kit. Do not use pods or cartridges of other brands with this kit.
- The suggested ratio of e-liquid is 30%PG; 70%VG.
- Before using this product, please read carefully any information and instructions for safe use relating to the e-liquid which is vaped using this product.
- The Smok product must not be offered for sale outside of, independently or separately to, the box or this leaflet.

**Caution**

- Handle this product with care at all times:
- Avoid damage to the product's internal and external components.
- Keep this product dry at all times. Do not immerse this product in water as the product is not waterproof. Do not immerse this product in corrosive or conductive solution as serious damage like short circuit may occur.
- If you drop this product, make sure:
  - (1) the product is not broken, cracked or smashed;
  - (2) there is no leaking or leakage of e-liquid;
  - (3) components are not loose and have not come apart;
  - (4) the product functions normally and as intended;
  - (5) there is no damage to the mouthpiece. Clean the product

**IMPORTANT SAFEGUARDS**

Please read this manual carefully before using the product. Inappropriate use or handling of this product may be harmful.

- This product is only intended to be used as an e-cigarette, for the consumption of certain e-liquids. Do not use this product for any other purpose. This product is not designed to be a smoking cessation device.

- the pod is empty or almost empty. E-liquid should always be in the pod to avoid dry hitting and burning the coil.
- THIS PRODUCT SHOULD BE SERVICED EVERY 6 MONTHS. If the product fails a service, do not use. Defective items and parts must be replaced before re-use.
- Do not eat, drink, or smoke while using this product.
- The temperature for charging should between 10 °C to 45 °C; temperature for using should between 0 °C to 55 °C.
- Vaping products, including this product, should not be used in prohibited or restricted areas.
- Vaping products, including this product, should not be used in high oxygen environments.
- We recommend that you do not use vaping products, including this product, while driving.
- Using electronic cigarettes may create undesirable effects to you and the people around you.
- Store:
- Out of reach of children.
- Locked up.
- Separate and away from food and drink.
- Separate and away from medical products and medication.
- In a ventilated and dry indoor environment at room temperature to avoid short circuit caused by touching with other metal materials.

- Well away from pets and animals.
- Do not store for long periods containing an e-liquid. If the product is not going to be used for a 2-3 days period, remove the pod and pour out the inside e-liquid to avoid e-liquid penetrating into the product and shortening the product's life-expectancy.
- In case of not using the device for extended periods, please seal off the battery and mouthpiece and store them separately.
- Do not place this product in the outdoor or in car under strong sunlight as overheating and circuit damage may occur hence cause fire danger because of the high temperature.
- Do not direct this product in hot, cold, damp environment or under direct sunlight as short circuit may occur.
- Do not charge this product near fire, hot stove or combustible or explosive materials or gas.
- Please use the original USB cable and UL-listed charging sources.
- Please unplug the USB cable within 2 hours after battery is fully charged to extend the life of the battery.

**Warnings**

- Regarding children  
KEEP THIS PRODUCT OUT OF REACH OF CHILDREN.  
This product is intended to contain nicotine containing e-liquid. NICOTINE CONTAINING E-LIQUID IS

DANGEROUS. CHILDREN MUST NOT GAIN ACCESS TO E-LIQUIDS.

This product contains small parts which may pose a choking hazard to children.

- Health Warning  
The health warning below applies when the product is used as designed and charged / filled with nicotine-containing liquid.  
This product is suitable only for persons of 18 years or older. This product is not recommended for women that are pregnant or breastfeeding.
- Recommendation regarding young people and non-smokers  
This product is not recommended for use by young people and non-smokers.  
Contra-indications for vulnerable groups  
This product is not suitable for:
  - Persons of below 18 years of age.
  - Persons who are ill or have certain medical conditions.
  - Persons taking certain medication.
  - Persons with certain allergies.
 This product is not recommended for use by:
  - Young people and non-smokers.
  - Women that are pregnant or breastfeeding.

**Instructions on servicing and disposal**

- This product should be serviced every 6 months by a reputable e-cigarette dealer. Please retain a copy of your guarantee and provide dealers with the guarantee for servicing.
- If this product fails a service, is broken, or otherwise malfunctions: do not use this product, and dispose of this product appropriately.
- For disposal – Do not discard or dispose this product in general waste bin, please follow the local law and regulations on battery recycling and disposal.

**SAVE THESE INSTRUCTIONS!**

**Introduction**

Élégante et raffinée, voici Novo, la nouvelle e-cigarette avec pod ! Afin de rendre ce kit encore plus beau, l'avant et l'arrière de l'appareil possèdent un revêtement imitation cobra, et du métal plaqué est présent sur ses côtés. L'appareil possède une batterie intégrée de 450 mAh, assez puissante pour vous fournir la quantité de vapeur désirée. Son embout buccal est ergonomique et il s'adapte parfaitement à votre bouche. Et dans ce kit, deux pods d'une capacité de 2 ml dans lesquels vous pouvez y verser votre e-liquide préféré sont fournis. De petite taille, plus facile à utiliser, novo sera votre nouveau compagnon de vapotage. L'innovation améliore sans cesse l'expérience de vapotage !

**Le kit comprend**

- 1) 1 X clearomizer Novo
- 2) 2 X pod (sans e-liquide)(2ml)
- 3) 1 X câble USB
- 4) 1 X mode d'emploi

**Caractéristiques**

Catégorie du produit	Cigarette électronique
Taille	88.3X24.3X14.3mm
Poids	40g
Capacité	2ml
Capacité de la batterie	450mAh
Courant de veille	<200uA
Tension d'entrée	5V
Tension de sortie	10W-16W

**Vérification**

Remarque : veuillez conserver les codes de vérifications AB présents sur l'emballage. Ces codes de vérification sont nécessaires et seront utilisés lors de la vérification de votre produit et lors de la sollicitation du service après-vente.

1. Veuillez télécharger et installer l'application VapingTour.
2. Veuillez consulter <https://www.smoktech.com/new-anti-counterfeiting-system> pour référence, puis, afin de vérifier votre produit, suivre les étapes indiquées dans le NOUVEAU SYSTÈME DE LUTTE CONTRE LA CONTREFAÇON.
3. Seul un produit VAPOR peut bénéficier de la garantie.
4. Si vous avez des questions, veuillez contacter SMOK par email, téléphone ou consultez notre site Internet pour obtenir de l'aide.

**Garantie**

Période de garantie de l'appareil Novo : 6 mois à partir de la date d'achat.

Durant cette période de 6 mois, vous ne pourrez pas bénéficier de ce service en ce qui concerne certains éléments en cas d'une mauvaise utilisation, de dommages ou d'autres défaillances qui ne sont pas des défauts imputables au fabricant ou qui ne peuvent pas être caractérisés comme des pannes prématurées. Veuillez contacter un distributeur SMOK autorisé pour obtenir plus d'informations et pour les conditions liées à ce service. La Carte de garantie est un élément important pour que le client puisse bénéficier de ce service, ainsi, veuillez la conserver. Bien lire et remplir cette carte. Les demandes concernant la garantie doivent impérativement être accompagnées de cette carte.

Pour plus d'informations concernant la garantie (politique et processus), veuillez consulter notre site Internet officiel : <http://www.smoktech.com/support/>

**Service après-vente SMOK**

Si vous souhaitez solliciter le service après-vente, veuillez nous écrire par email à l'adresse : [support@smoktech.com](mailto:support@smoktech.com)

**Composition**

**Utilisation**

1. Lorsque vous vapotez, le voyant lumineux devient blanc ; en l'absence de pod, le voyant lumineux clignote 4 fois.
2. Charger l'appareil en le connectant à un ordinateur ou bien à une prise murale USB (rechargez uniquement l'appareil à l'intérieur. Lorsqu'il est en charge, le voyant lumineux indiquant le chargement est rouge, et lorsque la batterie est complètement rechargée, le voyant lumineux s'éteint.

Remarque : après avoir vapoté pendant un moment, si la vapeur d'eau est présente au point de jonction entre le pod et l'embout, veuillez enlever la vapeur d'eau avant réutilisation. Une trop grande accumulation de vapeur d'eau peut bloquer la jonction et affecter le bon fonctionnement.

**MESURES DE SÉCURITÉ IMPORTANTES**

**Attention**

Veuillez lire avec attention ce mode d'emploi avant d'utiliser le produit. Un mauvais usage ou une mauvaise manipulation peut entraîner des blessures.

- Ce produit est uniquement destiné à être utilisé en tant que cigarette électronique, pour la consommation de certains e-liquides. Ne pas utiliser ce produit pour un autre usage. Ce produit n'a pas été créé pour être un appareil utilisé pour l'aide de la consommation de tabac.
- Veuillez utiliser le pod fourni dans ce kit. Ne pas utiliser d'autre pod ou réservoir d'une autre marque avec ce kit.
- Rapport d'e-liquide suggéré : 30% PG 70% VG.
- Avant utilisation, veuillez lire attentivement les informations et instructions de sécurité en lien avec le vapotage d'un e-liquide à l'aide de cet appareil.
- Ce produit de SMOK ne peut être vendu séparément de ce kit ou de cette notice.

**Attention**

- Toujours manipuler ce produit avec précaution :
  - Éviter d'endommager les éléments internes et les éléments externes de ce produit.
  - Ce produit doit toujours être sec. Ne pas l'immerger dans de l'eau car le produit n'est pas étanche. Ne pas plonger ce produit dans une solution corrosive ou conductrice car cela peut entraîner de sérieux dommages, comme un court-circuit.
  - Si vous faites tomber ce produit, assurez-vous que :
    - (1) le produit n'est pas cassé, fissuré ou déformé ;

(2) l'e-liquide ne fuit pas ;

(3) les éléments sont bien solidaires, sans espace entre eux ;

(4) le produit fonctionne correctement ;

(5) l'embout buccal n'est pas endommagé.

- N'essayez pas de démonter ou d'assembler le produit vous-même car vous pourriez l'endommager ou vous blesser.
- Il est strictement interdit de faire les choses suivantes : choc mécanique, extrusion, choc, secouer l'appareil ; cela afin de prévenir tout dommage au niveau du circuit ou de la batterie.
- Ne pas surcharger la batterie. Si la batterie est en surcharge, n'utilisez pas cet appareil.
- Uniquement recharger l'appareil à l'intérieur.
- Ne pas mettre le produit dans un environnement chaud ou humide.
- Ne pas exposer ce produit à la chaleur, au froid, à l'humidité ou à la lumière directe du soleil.
- CONSERVER CE PRODUIT HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.
- NE PAS UTILISER ce produit si :
  - il est cassé, il fuit, si des éléments sont fissurés ou déformés, ou si le produit ne fonctionne pas bien.
  - une chaleur anormale survient durant le vapotage ou la recharge. Ne pas surcharger la batterie.

- il y a une suspicion de fuite d'e-liquide au niveau du pod.
- un liquide corrosif ou conducteur est entré dans l'appareil.
- un changement de produit au niveau du goût de l'e-liquide.
- il existe une suspicion de contamination microbienne ou d'un autre type de contamination.
- le pod est vide ou presque vide. De l'e-liquide doit toujours être présent dans le pod afin d'éviter l'endommagement la résistance.
- CE PRODUIT DOIT ÊTRE VÉRIFIÉ TOUS LES 6 MOIS. S'il ne passe pas cette vérification, ne l'utilisez pas. Les éléments qui ne fonctionnent pas doivent être remplacés avant de réutiliser l'appareil.
- Ne pas manger, boire ou fumer lors de l'utilisation de ce produit.
- La température lors du chargement doit être comprise entre 10 °C et 45 °C, la température lors de l'utilisation doit être comprise entre 0 °C et 55 °C.
- Les produits destinés au vapotage, y compris ce produit, ne doivent pas être utilisés dans des zones interdites à cette pratique.
- Les produits destinés au vapotage, y compris ce produit, ne doivent pas être utilisés dans des environnements riches en oxygène.
- Nous vous recommandons de ne pas utiliser de produit pour vapoter, y compris ce produit, lorsque vous conduisez.
- Utiliser une cigarette électronique peut provoquer des effets indésirables sur vous et les personnes autour de vous.

- À conserver :
  - hors de la portée des enfants
  - dans un endroit fermé
  - à part et à l'écart de toute nourriture ou boisson
- à part et à l'écart de tout médicament ou produit médical - dans un endroit aéré et sec, à l'intérieur, à température ambiante afin d'éviter un court-circuit qui pourrait se produire au contact d'un objet en métal.
- hors de la portée des animaux de compagnie.
- Ne pas conserver ce produit pendant de longues périodes de temps avec de l'e-liquide à l'intérieur. Si le produit n'est pas utilisé pendant plus de 2 ou 3 jours, enlevez le pod et déversez l'e-liquide pour éviter qu'il ne pénètre dans le produit et qu'il diminue sa durée de vie.
- Si le produit n'est pas utilisé pendant une longue période de temps, veuillez jeter la batterie et l'embout buccal, et les conserver séparément.
- Ne pas mettre ce produit au soleil à l'extérieur ou dans une voiture car cela peut entraîner une surchauffe et des dommages au niveau du circuit, et l'appareil peut prendre feu à cause de la température élevée.
- Ne pas mettre ce produit à charger dans un environnement trop chaud, trop froid ou trop humide, ni directement exposé à la lumière du soleil car cela peut entraîner un court-circuit.
- Ne pas mettre ce produit à charger près d'un feu, d'une cuisinière chaude, ou d'un matériau ou d'un gaz inflammables ou explosifs.

- Utilisez le câble USB d'origine ou un chargeur certifié.
- Débranchez le câble USB dans les deux heures suivant la fin de la charge complète de la batterie afin d'allonger sa durée de vie.

**Avertissements**

- Concernant les enfants  
CONSERVER CE PRODUIT HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.  
LA NICOTINE CONTIENT UN E-LIQUIDE QUI CONTIENT DE LA NICOTINE. LA NICOTINE CONTIENNE DANS L'E-LIQUIDE EST DANGEREUSE. LES ENFANTS NE DOIVENT PAS AVOIR ACCÈS AUX E-LIQUIDES.  
Ce produit contient de petits éléments qui peuvent présenter un danger de suffocation pour les enfants.
- Avertissement concernant la santé  
L'avertissement concernant la santé qui figure ci-dessous s'applique lorsque le produit est utilisé comme il doit l'être, et qu'il est chargé / rempli de liquide contenant de la nicotine. Ce produit convient uniquement aux personnes de 18 ans ou plus. Ce produit n'est pas recommandé aux femmes enceintes ou qui allaitent.
- Recommandation destinée aux jeunes personnes et aux non-fumeurs. Ce produit ne convient pas aux jeunes personnes, ni aux non-fumeurs.
- Contre-indications pour les personnes fragiles  
Ce produit ne convient pas :
  - aux personnes de moins de 18 ans.

**Instructions pour l'entretien et l'élimination**

- Ce produit doit être vérifié tous les 6 mois par un vendeur d'e-cigarettes. Veuillez conserver une copie de votre garantie et la fournir au vendeur pour en bénéficier.
- Si ce produit ne passe pas la vérification, s'il est cassé, ou si son s'il ne fonctionne mal : n'utilisez pas ce produit, et jetez-le de façon appropriée.
- Pour l'élimination : ne jetez pas ce produit dans une poubelle normale, veuillez respecter les lois et réglementations locales concernant l'élimination et le recyclage.

**CONSERVER CES INSTRUCTIONS!**